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Robert F. Kennedy Jr.: „Chci jen objasnit jednu věc. Nechci lidem
odebírat vakcíny. Nechci Američanům vnucovat svá rozhodnutí.
Pokud vakcíny fungují, měli byste být schopni je získat. A já se
postarám, aby se tak stalo. Lidé by ale měli být schopni učinit
informovaná rozhodnutí. To znamená, že by měli mít přístup ke
spolehlivým vědeckým informacím vysvětlujícím náklady a přínosy
těchto produktů, zejména pokud jsou k tomu nuceni.
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„Každý rok je musí brát 76 milionů dětí. A to jsou zdravé děti. Je to
tedy jediný léčivý přípravek, který se podává zdravým lidem. Takový
produkt musí být obzvláště spolehlivý, aby zajistil, že nebude žádné
riziko, protože když jste nemocní, můžete podstoupit určitá rizika,
abyste se znovu uzdravili. Přirozeně. Ale pokud nejste nemocní,
neměli byste být nuceni užívat produkt, pokud to není absolutně
bezpečné, pokud neznáte… víte, všechny náklady a přínosy.“

„A problém s vakcínami je, že byly původně zavedeny veřejnou
zdravotní službou, jednou z pěti vojenských služeb.“ Proto je tu
generální chirurg. A HS to zavedlo a prosazovalo jako obranu
národní bezpečnosti proti biologickým útokům na naši zemi. „Chtěli
se tedy ujistit, že pokud nás Rusové napadnou antraxem nebo
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nějakým jiným biologickým prostředkem, mohou rychle vyvinout
vakcínu a aplikovat ji 220 milionům amerických civilistů bez
jakýchkoli regulačních překážek.“

„Normálnímu lékařskému produktu trvá asi osm let, než se dostane
na trh, protože musí projít dvojitě zaslepenými, placebem
kontrolovanými studiemi a dlouhodobé účinky musí být sledovány.
Každý zdravotnický prostředek má mnoho účinků, které mají dlouhé
diagnostické horizonty a dlouhou inkubační dobu. Nechtěli to
podstoupit, protože řekli, že jde o celostátní stav nouze. Nebudeme
to tedy klasifikovat jako léčivo, ale jako biologický produkt a
vyloučíme biologická léčiva ze studií bezpečnosti před schválením.“

„Takže v tomto plánu není žádná vakcína, v těchto 72 vakcínách,
které kdy prošly předschválovací bezpečnostní studií, placebem
kontrolovanou studií proti skutečnému placebu. A to je špatně,
protože to znamená, že nikdo nezná rizikový profil těchto produktů.
A nikdo vám nemůže říci, zda tento produkt zabrání více problémům,
než způsobí.“

„A pokud dostanu tuto práci v Bílém domě, udělám to, že zajistím,
aby byly tyto studie provedeny, aby v panelech byli lidé, kteří
schvalují tyto produkty, kteří nejsou ve střetu zájmů.“ „Aby to byla
skutečná věda vedená nezaujatými lidmi a aby lékaři, pacienti a
Američané přesně věděli, jaké jsou náklady a přínosy jednotlivých
vakcín, a mohli se racionálně rozhodnout.“

 
 


